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Afdeling nr. 04     Beliggenhed: Apotekervænget 17 - 36 

Referat af afdelingsmødet den    5/9 - 2024 

  

Så mange beboere deltog: Antal boliger           Antal personer     

5                            8 

 

Fra administrationen deltog: 

 

Andre der deltog: 

Delvis Jan Mortensen og Allan Christensen 

 

 

 

 Næstformand for NAB:  Lars Christiansen bød velkommen 

 

 

1 Valg af dirigent Navn : Lars Christiansen 

 

2 Fremlæggelse af beret-

ning  

 

 

Der har ikke været nogen særlige tiltag i årets løb. 

Det er et stort ønske fra organisationsbestyrelsen at der vælges en afde-

lingsbestyrelse. 

 

 

3 Bestyrelsens oplæg for 

2025 

 

Opfølgning på rundgang og fortsætter med planlagt fugearbejde. 

4 Budgetter for 2025 og 

regnskab for 2023 

JMO gennemgik budget 2025 og orienterede om regnskab for 2023. 

 

Budgettet blev godkendt med en huslejestigning på 1,8% og regnskab blev 

taget til efterretning 

 

5 Indkomne forslag  

 

5.1   Forslag 1 

Ændring af råderetsreg-

ler 

 

 

 

Haven benyttes delvis som køkkenhave/ bede 

X væk ved forbedring og ej godtgørelse ved fraflytning 

 

For stemte    Alle            imod stemte 

 

6. Valg af formand 

 

 

Forslag: 

ingen 

 

Valgt: 

ingen 

 

6 Valg af medlemmer til 

afdelingsbestyrelsen  

Forslag: 

ingen 

 

Valgt:  

ingen 

7 Valg af suppleanter til 

afdelingsbestyrelsen 

Forslag: 

ingen 
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Valgt:  

 

 

8 Evt.  

 

 

 

Referent: Lars Christiansen 

       

 
 
 
 
 
Afdelingsbestyrelsens sammensætning består nu af: 
 

Navne             Valgperiode: 

Formand: 

 

 

  

 

2024 - 2026 

Bestyrelsesmedlem: 

 

  

 

 

 2024 - 2026 

 

 

 2024 - 2025 

 

 

  

 

 

  

Suppleanter:  

 

 

 

 

 2024 - 2025 

  

 

 

  

 

 

 

 

Med venlig hilsen 

 

Bestyrelsen 

 


